
                ROMANIA  
         JUDETUL  OLT 
  CONSILIUL  LOCAL AL 
    COMUNEI  DEVESELU 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 30.03.2015 la şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  Eugenia,   care a 

facut prezenta,  aratand ca sunt prezenti  toti cei 13 consilieri locali alesi. 
Avand in vedere prevederile  art.  40 alin.  (1) din Legea 215/2001    sedinta   se poate 

desfasura  in conditii  legale  avand in vedere  numarul  consilierilor prezenti.  Sedinta   ordinara a 
fost convocata  de Primarul  comunei  Deveselu  prin  invitatia  nr.  125  din  23.03.2015   in  baza  
Dispozitiei   nr.  59   din 23.03.2015. 

In convocare  au fost specificate  data,  ora,  locul desfasurarii,   precum  si ordinea  de zi  
propusa a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedintei sunt publice. 

Presedinte   de sedinta este d-nul consilier Tudor Aurel. 
Doamna  Secretar da citire procesului  verbal de la sedinta  de îndată  din  10.03.2015,    care 

supus la vot,  este aprobat în unanimitate,  fără adaugiri sau observatii. 
Presedintele  de sedinta  da citire  ordinei  de zi.  Supusa la vot,  ordinea  de zi  este  aprobata  

in unanimitate. 
Se trece la discutarea   ordinii de zi,  pe puncte. 

1. Proiect de hotărâre referitor la: reanalizarea HCL nr. 20/27.02.2015 privind aprobarea  
organigramă, număr de personal şi stat de funcţii pentru , SC Deves Prestserv SRL Deveselu.  

Domnul Primar: Instituţia Prefectului, ne-a solicitat reanalizarea HCL nr. 20/2015 referitoare la  
aprobarea organigramei la SC Deves Prestserv SRL, întrucât s-a făcut confuzie în ceea ce priveşte 
legislaţia invocată, astfel am iniţiat acest proiect de hotărâre. 

 Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

2. Proiect de hotărâre referitor la: completarea şi actualizarea inventarului bunurilor care  
aparţin domeniului privat al comunei Deveselu.  
 Domnul Primar: Anual avem obligaţia de actualiza acest inventar. Am dat dispoziţie şi s-a 
constituit comisia de inventariere atât pentru domeniul privat cât şi pentru cel public. Trebuie să 
veghem atent la bunurile comunei şi dacă sunt omisiuni sau erori suntem datori să le corectăm. 
 Domnul consilier Ciucă Ionel: Domnule primar, nu avem nici-o îndoială că împreună cu 
salariaţii din primărie gestionaţi eficient acest patrimoniu. 
 Domnul consilier Nicola Florin – cu toţi trebuie să urmărim  şi să informăm Consiliul local 
dacă identificăm bunuri care aparţin domeniului privat al comunei. 
 Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

3. Proiect de hotărâre referitor la: completarea şi actualizarea inventarului bunurilor care  
aparţin domeniului public al comunei Deveselu.  
 Domnul Primar – şi pentru inventarul domeniului public s-a făcut acelaşi lucru ca şi pentru 
privat. Comisia de inventariere a urmărit modificările aduse prin hotărâri de consiliu, punctând cu 
situaţia din documentele existente şi cu realitatea din teren. S-a constatat că atunci când au fost 
atribuite denumiri străzilor, o parte din căile de acces – drumuri săteşti de legătură (ulite) au fost 
omise atât de la atribuirea de denumiri, cât şi de la cuprinderea lor în inventarul patrimoniului. 
 Domnul consilier Vlad Constantin – Am analizat materialele care au însoţit proiectul de 
hotărâre şi am dedus că într-adevăr o serie de ulite nu au fost prinse în evidentele patrimoniului. 
Foarte bine că s-a sesizat acest lucru şi facem completarea. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 
         5. Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor didactice  şi a 
personalului didactic auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din localitatea de 
reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă, pentru luna februarie 
2015. 



Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

6. Proiect de hotărâre referitor la: stabilirea parţilor sociale privind aportul în natură la  
SC Deves Prestserv SRL al asociatului unic Consiliul local al comunei Deveselu, ca urmare a 
expertizei de evaluare şi completarea statului societăţii. 
 Domnul Primar – Ştiţi cu toţii că am aprobat cumpărarea de utilaje agricole. Am aprobat şi să 
dăm aceste utilaje societăţii comerciale la care Consiliul local este acţionar unic. Pentru a stabili care 
este numărul de părţi sociale pentru majorarea aportului în natură a fost întocmit un raport de evaluare 
a bunurilor de către un expert autorizat. Numărul părţilor sociale se stabileşte conform cu valoarea 
rezultată din expertiză. 
 Domnul consilier Oprea Alin Marian – este bine să dezvoltăm societatea, pentru că implicit 
ajutăm atât consiliul local ca acţionar unic, dar toate aceste lucruri conduc şi la dezvoltarea comunei. 
Societatea poate presta şi executa lucrări la preţurile care pot fi suportate de cetăţeni, venim astfel în 
sprijinul celor care au suprafeţe mici de teren şi nu le au arendate. 
 Domnul primar – după ce se vor definitiva actele la Registrul Comerţului, vom veni în faţa 
Consilului pentru a aproba tarifele care se vor aplica pentru exploatarea acestor utilaje, în aşa fel încât 
să aducem beneficii comunei. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

  7. Proiect de hotărâre referitor la: însusirea variantei finale proiectului de stemă a Comunei 
Deveselu, judeţul Olt. 

 Domnul primar – Am iniţiat elaborarea variantelor de stemă, am făcut publicitatea şi am urmat 
procedura stabilită de legea transparenţei. 

 Nu au fost înregistrate propuneri la acest proiect de hotărâre. 
 În şedinţele anterioare ale Consiliului local am analizat împreună şi aţi fost de acord cu 

varianta nr. 2, dacă la această dată sunt alte păreri. 
 Doamna consilier Păun Jana – Varianta de stema nr. 2 este cea mai reprezentativă. Eu propun 

să supune la vot această variantă. 
 Supusă la vot, varianta nr. 2 a proiectului de stemă a Comunei Deveselu este aprobată în 

unanimitate cu 13 voturi pentru. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 
   8. Raport de activitate al Primarului privind starea economico-socială a comunei Deveselu 

în anul 2014. 
 Domnul Primar -  în acet material am cuprins întreaga activitate desfăşurată pe parcursul 

anului 2014 de către administraţia publică locală, cu bune şi rele. 
 Am făcut eforturi mari să ne putem susţine salariile, să continuăm proiectele în derulare, să 

colectăm taxele şi impozitele, să asigurăm protecţia socială, să furnizăm servicii publice de calitate. 
Acest raport va fi făcut public. El va putea fi studiat de oricine doreşte să fie informat asupra modului 
cum gestionăm probleme locale. 
         9. Raport de activitate al viceprimarului comunei Deveselu, pentru anul 2014. 
 Domnul viceprimar : domnilor consilieri, vin în faţa dumneavoastră şi vă prezintă activitatea 
desfăşurată de mine în anul 2014. Pot să spun că am avut o conlucrare bună cu dumneavoastră, cu 
domnul primar şi cu întreg aparatul din primărie. Impreună facem o echipă. Numai colaborând 
aducem beneficii comunei. 
         10. Rapoarte de activitate ale consilierilor locali. 
 Rând pe rând, domnii consilieri şi-au prezentat activitatea care a fost consemnată în rapoarte 
de activitate pe,  anul 2014. 
 Domnii consilieri au  mulţumit domnului primar pentru modul de colaborare cu personalul din 
cadrul primăriei şi pentru sprijinul acordat. 
         11.Discuţii, întrebări, interpelări. 

Nu au fost mai fost alte discutii cu privire la proiectele initiate, drept pentru care domnul 
presedinte de sedinta Tudor Aurel declara inchisa sedinta ordinară. 
  
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                           Aurel TUDOR                                                              Eugenia GHEORGHE 


